
Styremøte 2 2015   

Søndag 08.02.2015 i Bådsvik hos Fred kl 18.00.  

Tilstede: Rolf, Fred, Jostein, Lisa. Anne Grethe møtte ikke.  

Saksliste:  

1. Konstituering av styret/arbeidsfordeling 

2. Hvordan få mer inntekter 

3. Åpning av banen 

4. Delegater til generalforsamling NNTF og Totonor 

 

Sak 1. Konstituering av styret, arbeidsfordeling. 

Rolf ble valgt til leder på årsmøtet, Fred nestleder.  

Jostein fortsetter som kasserer, Lisa er sekretær, Anne Grethe er styremedlem.  Vedtatt.  

Lisa fortsetter som webansvarlig og tar også ansvar for medlemsregisteret.  

 

Sak 2. Hvordan få mer inntekter. 

I første omgang - Snakket om å ha loddsalg, der hovedpremien er en andel i folkehesten. Rolf sjekker 

opp mht tillatelser. Bredere formidling angående grasrotandelen. Vi har gjort en bedre jobb enn 

tidligere år mht salg av folkehestandeler, vi har solgt flere andeler enn vi er medlemmer. Må få 

vervet flere medlemmer!  

 

Sak 3. Åpning av banen.  

Rolf mener vi bør legge dette til etter V75kjøringen i Harstad, da har alle bedre tid til å delta. 

Diskuterte mulighetene for å holde oppvisningsløp og ponniløp, innser at vi trenger praktisk hjelp for 

å gjennomføre dette. Skal sette opp en komité som har ansvar for åpningen.  

 

Sak 4. Delegater til Generalforsamling NNTF og Totonor 

Rolf reiser i utgangspunktet på generalforsamlingen, Fred er reserve.  

Møtet hevet kl 19.30.  

 

Bådsvik 8/2-15 

Lisa Johannessen (S)  

 

 

 


